
Agent Vivianiego: Jest gotowy do gry w Serie A

News - ASRoma.pl

Giovanni Ferro, agent Federico Vivianiego, który występuje obecnie na

wypożyczeniu w Latinie, udzielił wywiadu dla portalu carlozampa.it

 

Gracz znajduje się obecnie na wypożyczeniu, z prawem do wykupu, w

Latinie. Jest zamiar sprowadzenia pomocnika z powrotem do stolicy Włoch,

z uwagi na jego dobre występy?

- Latina ma możliwości wykupienia chłopaka, a Roma kontrwykupu. Wiem, że Roma

śledzi Federico z uznaniem i każda decyzja należy do dyrektora Sabatiniego.

 

Jak bardzo Roma wierzy w tego chłopaka?

- Również w tym przypadku mogę odpowiedzieć, że moim zdaniem Roma uznaje

Federico za swoje dziedzictwo. Czy wróci do domu, zależy od dwóch czynników:

występów chłopaka do końca sezonu i sytuacji na rynku, który Sabatini musi

sprawdzić, aby poprawić kadrę zespołu.

Czy twoim zdaniem jest gotowy na grę w Serie A? Są inne zainteresowane

zespoły?

- Uważam że tak i udowadnia to na boisku. Są konkretne zainteresowania klubów z

Serie A, jak również kilku z Premier League. Na koniec roku zdecydujemy wspólnie z

Sabatinim co będzie najlepsze dla Federico, aby kontynuował ścieżkę rozwoju

piłkarskiego.
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